
Beretning for 2022

Vi var 48 medlemmer sidste år, 9 flere end 2021.

Kirsten havde aktivitetsholdet og det gik helt godt. 2 hold i foråret, 1 efterår og 1 vinter, 
november-december. Tak til Kirsten, du gør det godt.

Jeg havde hoopers og rally. Vi er kun 3 til hoopers, men havde en i foråret, Hanne. Rally blev 
slået sammen til et hold i efteråret, og det gav lidt mere liv på holdet.

21.1. bestyrelsesmøde – der har kun været det ene
Vi holdt generalforsamling 14. maj i klubben.
Vi holdt Åbent Hus 20. marts

Horne 
I november-december trænede vi normalt i Horne med en time onsdag og søndag.
Der er tale om, at kommunen vil forbyde os at træne i hallen, men det vides ikke endnu.

DGI turnering
Vi var ikke med.
Jeg uddannede 5 nye dommere i DGI og jeg synes det gik rigtig godt. De er begyndt at 
dømme og har mere at lave i år.

Gåture: 20. febr. Svanninge Bakker
3. april Gåsebjergsand
14. august Lerbjerg
28. december - Louise

Tak allesammen for et dejligt år.

 


